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Érkezett, 202 Ft R u 6.
Írásbeli választ igénylő kérdés

Kövér László,
az Országgyű lés elnöke részére
Helyben

Tisztelt Elnök űr!

A Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánok feltenni

dr. Pintér Sándor belügyminiszter úrna k

„Nemhogy két hét, de két év sem volt elég . ..?”

címmel.

Kérdésemre írásbeli választ kérek a Miniszter Úrtól, azért t őle, mert az egyes
miniszterek, valamint a Miniszterelnökséget vezető államtitkár feladat- és hatáskörérő l
szóló 212/2010 . (VII . 1 .) Korm. rendelet 37 . § c) pontja alapján ő a Kormánynak a
bűncselekmények megelőzéséért, továbbá a rendelet 37. j) pontja alapján a
közbiztonságért felelős tagja, ezért kérdésem megválaszolása az ő feladatkörébe
tartozik.

Tisztelt Miniszter Úr !

"Nem nyugszom bele abba, hogy egyesek azt mondják, nem lehet két héten belü l
érzékelhető változást elérni megfelelő rendőr megfelelő helyzetbe vezénylésével" -
fogalmazott Orbán Viktor miniszterelnök 2010 . május 11-én a közbiztonságról szóló,
ózdi „nemzeti konzultáción” .

Miniszter Úr a két héten belüli látható eredményekre nemcsak miniszteri bemutatásán ,
hanem a bizottsági meghallgatásán is többször ígéretet tett .

Ehhez képest a KSH legfrissebb statisztikája szerint a múlt év els ő tizenegy hónapjában
394 600 bűncselekményt regisztráltak, valamivel, 1,4%-kal többet, mint a megel őző év
azonos időszakában. A súlyosabb megítélésű bűntettek száma 2,1%-kal csökkent, a
vétségeké 3,3%-kal nőtt. Budapesten ezzel ellentétesen a bűntettek száma jelentősen,
5,3%-kal nőtt, míg a vétségeké némileg, 1,1%-kal csökkent . A fővárosban a
közbiztonság egyik fontos mutatója, a személy elleni er őszakos bűncselekmények
száma erőteljesen, 7,3%-kal emelkedett, miközben ennél a bűncselekmény típusnál
országosan csak 1,4%-os emelkedést regisztrált a statisztika. A bűncselekmények
sértettjeinek száma a megfigyelt időszakban 232 400 fő volt, jelentősen, 7,5%-kal több
az egy évvel korábbinál . Budapesten a sértettek száma is erőteljesen, 12%-kal
emelkedett. A gyermekkorú sértettek száma kiugró mértékben, 42%-kal n őtt . A roml ó
közbiztonsági helyzet ellenére november végéig 100 600 bűnelkövető vált ismertté ,
5,7%-kal, a fővárosban 10,6%-kal kevesebb, mint egy évvel korábban. A fiatalkorú
elkövetők száma 9 900 fő volt, 2,2%-kal, Budapesten 11,6%-kal több, mint az előző év
azonos időszakában.
(Forrás: http://portat .ksh.hu/pls/ksh/docs/hun/xftp/gyor/jeUjel2111l .pdf)
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A fentiek alapján kérem Miniszter Urat, hogy az alábbi kérdéseimre szíveskedjék tétele s
formában válaszokat adni :

1. Milyen tanulságokkal szolgál Miniszter Ur számára a KSH legfrissebb
statisztikája?

2. Hogyan értékeli különösen a gyermekkorú sértettek, illetve a fiatalkorú
elkövetők számának kiugró mértékű növekedését?

3. Hogyan értékeli a felderítettségi mutatók szignifikáns mérték ű romlását?

4. A fenti gyászos statisztika ismeretében mennyire elégedett a közbiztonsá g
javítása terén az elmúlt két évben végzett kormányzati munkával? Nem érzi- e
úgy, hogy Miniszterelnök Ur elvárásai teljesítetlenek maradtak ?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2012 . február 6 .

Dr. Harango aurás
MSZP
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